

**Villaägarnas Riksförbund
Regionstyrelsen ABC**

RS 3/18

Protokoll fört vid regionstyrelsens sammanträde
torsdagen den 3 maj kl.18.00 – 20.45
Villaägarnas kontor, Rotebergsvägen 3, Sollentuna.

Närvarande

Kaj Bergenhill	ordförande
Ingemar Jonsson	vice ordförande
Pernilla van der Capellen	ledamot
Solveig Danielsson-Ekbom	” (via telefon)
Östen Gidlund	”
Peter Östergren	”
Venche Larsson	”

Tony Ruster	ledamot valberedningen
-------------	------------------------

Lena Rönngren Røssing	regionchef
Anton Sterner	föreningskonsulent

Anmält frånvaro

Manizhe Afra	ledamot
Per Salberg	”

§ 31

Sammanträdet öppnas

Ordförande Kaj Bergenhill hälsade alla välkomna till årets tredje regionstyrelsemöte och förklarade samtidigt sammanträdet öppnat.

§ 32

Val av protokolljusterare

RS **beslöt** utse Pernilla van der Capellen att jämte ordförande justera sammanträdets protokoll.

§ 33

Fastställande av dagordning

Kaj Bergenhill önskade under Övriga frågor lägga till punkt om ”WebEx möten”, punkt om ”Organisationsförändring” och punkt om ”Debattartiklar angående villainbrott”. Med detta tillägg **beslöt** RS godkänna det utsända förslaget till dagordning.

§ 34

Protokoll från föregående sammanträde

RS **beslöt** lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.

§ 35

Ekonomisk redovisning

Kaj Bergenhill och Lena Rönngren Røssing gick igenom den ekonomiska redovisningen och tydliggjordes att kostnaden under ksb 147 avser trädbeskärningskurs samt att kostnaden under ksb 150 avser kostnader för GDPR-utbildning.

RS **beslöt** lägga den ekonomiska redovisningen till handlingarna.

§ 36

Regionrapport/Aktivitetsrapport

Lena Rönngren Røssing gick igenom den muntliga aktivitetsrapporten tillsammans med Anton Sterner. Den genomförda VIP-kvällen i Måleributiken i Alvik med dess höga medlemsdeltagande lyftes särskilt fram (94 deltagare av 131 anmälda).

RS **beslöt** att godkänna den muntliga regionrapporten/aktivitetsrapporten.

§ 37

Rapport från FS 19-20 april

Peter Östergren gick igenom rapporten från FS-mötet och lyfte fram följande:

- Samarbetsavtalet med Vattenfall
- Organisationsfrågan
- Medlemsvärningspotential i samfälligheter med serviceavtal

Kaj Bergenhill förtydligade informationen från Förbundsstyrelsemötet, avseende stycket Intressepolitisk rapport, med att det finns småhus som är bostadsrätter, vilket Peter Östergren tog på sig att framföra på kommande FS.

Solveig Danielsson-Ekbom framförde att informationen från förbundet om nominering till vice ordförande-posten har varit dålig och begärde att få detta till protokollet.

Rapporten lades därefter till handlingarna.

§ 38

Kretsbidrag och föreningsbidrag

Kaj Bergenhill konstaterade att endast en ansökan om kretsbidrag har inkommit till regionkontoret. RS **beslöt** att bevilja ett bidrag om 16 000 kr till Täbykretsen. Det beviljade beloppet reducerades i förhållande till sökt bidrag, med anledning av att tidigare utbetalade bidrag inte har använts till fullo, samt att kretsen har god ekonomi.

§ 39

Ordförandeträff/vårmöte

Kaj Bergenhill lämnade ordet fritt att diskutera vårmötet och bad om ledamöternas insikter och intryck av dessa dagar. RS konstaterade att Ordförandeträffen/vårmötet var väl planerat och genomfört, samt framförde ett varmt tack till regionkontorets personal.

Sammanställning introduktion den 27 november 2017

Kaj Bergenhill och Lena Rönngrén Røssing gick igenom sammanställningen från introduktionen.

RS **beslöt** genomföra följande aktiviteter

1. Lena Södersten från intressepolitiska avdelningen deltar vid RS-mötet den 14 juni och talar om vad som kan göras på riks- och lokal nivå för att minska antalet inbrott.
2. Brandskydd – tas upp som en av punkterna vid höstmötet.
3. Pernilla van der Capellen berättar om Solhems medlemsaktiviteter vid RS-mötet den 14 juni.
4. RS föreslår att en artikel om fritidshus införs i Villaägaren om möjligheten till medlemskap i flera föreningar.
5. RS **beslöt** skicka ut Kungsängens policy angående förtätning till regionstyrelsen.

Kontaktperson föreningar

Kaj Bergenhill gick igenom idén med kontaktpersoner i föreningar. RS **beslöt** om återremiss till regionkontoret med uppdrag att göra ett förslag på fördelning av föreningar.

Regionkontoret ombads göra ett förslag på en fördelning av föreningar utifrån geografisk närhet till nästkommande möte.

Övriga frågor

WebEx-test

Vid nästkommande möte skall Venche Larsson delta via WebEx.

Organisationsförändring

Ämnet organisationsförändring som togs upp under vårmötet diskuterades.

Debattartiklar angående villainbrott

Lena Rönngrén Røssing berättade om de insändare som är planerade att skickas ut till olika lokaltidningar inom ABC-regionen.

Sammanträdet avslutas

Kaj Bergenhill tackade samtliga och förklarade sammanträdet avslutat.

Vid protokollet

Lena Rönngren Røssing

Justeras

Kaj Bergenhill

Pernilla van der Capellen